
Sundsstrands samfällighetsförening 
  
 
 
Dagordning styrelsemöte. 
Tid: 18-08-22 kl. 18:00 
Plats: Hos Glenn Josefsson, Västra Sundsskogsvägen 8 
 
 
 
Ordinarie ledamöter:  
Per Böe (per.boe@telia.com) 
Adam Gistedt (adam.gidstedt@uddevalla.se) 
Martin Utberg (martin.utberg@markbygg.se)  
Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com) 
Lars-Olof Axelsson (lars-olof@vita-husen.se) 18:23 
 
Suppleanter:  
Jonna Trillkott (jonna.trillkott@gmail.com) Frånvarande 
David Olsson (davidcolsson@me.com) 18:23 
Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) ersätter Lars-Olof fram till och med ärende 7 
 
 
 

1. Ordförande öppnar sammanträdet  
 

 
2. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Per Böe 
 

3. Fastställande av dagordning  
Styrelsen godkänner dagordningen  

 
4. Föregående mötesprotokoll  

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll 
 

5. Kassarapport: 
Styrelsen godkänner kassarapporten. 266 300 kr finns i kassan ,12 st medlemmar har 
ej betalat för 2018. Snöröjning våren 2018 kostade 50 245 kr. Sopning våren 2018 
kostade 13 244 kr. Farthindren kostade 45 000 kr.  

 
6. Årsavgifter 2017  

Styrelsen beslutar att skicka ut en sista påminnelse innan ärendet går vidare till 
kronofogden.  

 
7. Årsavgifter 2018 

Styrelsen beslutar att skicka ut påminnelser till de 12 st medlemmar som ej betalt.  
 

8. Farthindren målas 



Styrelsen beslutar att godkänna att farthindren skall färgmarkeras. Prisoffert 10 000 kr. 
Dock kan vi få något lägre pris om ”Backa väglinje” har andra arbeten i närheten, då 
slipper vi etableringsavgiften. 

 
9. Nya området: Byggnation nära gångbanor och vägar. Avspärrningar, sprickor i asfalt 

och skador. Hur ska vi informera de nya ägarna?  
Styrelsen beslutar att Adam går vidare till berörda i kommunen så att de nya ägarna får 
tillräckligt med informationen. 

 
10. Gång-, cykelvägar, bäcken, vägarna ner till vattnet, allmänna ytor: röjas upp? 

Adam informerar om att det kostar ca 3000-5000 kr att röja bort 2st vindfällor som 
ligger uppe i skogsdungen vid serpentinen. Så länge man inte försöker ta bort dem är 
de ofarliga enligt kommunens skogsansvarige. 
Styrelsen beslutar att avvakta att ta bort vindfällorna samt att anlita veteranpoolen för 
att röja upp området runt bäcken. Är vi nöjda med pris och arbete ska vi fortsätta 
anlita dem till fler allmänna ytor. 

 
11. Göra ställplatser på parkeringen som ligger vid infarten på området? 

Styrelsen beslutar att halva parkeringen skall vara ställplatser/uppställningsplatser, 
1200kr/år. Vi gör utskick där medlemmar får göra intresseanmälningar, därefter lottar 
vi ut platserna och ser hur många som får plats beroende på hur stora 
husvagnar/båtar/bilar som anmäls till förvaring.  
 

12. Sommarjobbare?  
Styrelsen beslutar att lämna frågan till årsmötet. 

 
13. Höststäddagen 13 oktober 

Styrelsen beslutar att göra mailutskick samt facebookevenemang ang städdagen. Vi 
ska prioritera lekplatserna samt en allmän yta.  
Martin ska prata med Nisse angående ny sand till sandlådorna. Våra allmänna ytor ska 
delas upp i etapper som ska röjas under en flerårig plan. 

 
14. Uppföljning kontakten med Trafikverket gällande korsningen vid 44:an.  

Det finns inget projekt eller något planerat gällande korsningen enligt Adam som haft 
kontakt med Trafikverket.  
Styrelsen beslutar att ge Sara i uppdrag att höra med politiker samt tjänstemän på 
kommunen hur de tänker gå vidare med den farliga korsningen. 

 
15. Uppföljning kontakten med Västtrafik 

Styrelsen beslutar att lämna vidare följande punkter till Västtrafik: 
- Avgångar som är synkade med tågen och bussarna från Ljungskile, Torp och 

Kampenhof 
- Bussar till Uddevalla sjukhus samt NÄL (eller synkade till Kampenhof så att det 

går pendla dit). 
- Bussar som går varje halvtimme på morgon och eftermiddag till Uddevalla. 
- Busskur även in mot Uddevalla. 
- Buss Sundsstrand till Torp    

 
16. Uppföljning Postlåda 

Styrelsen beslutar att Adam försöker ta ny kontakt då han ej fått svar ännu.  



 
17. Uppföljning Hemsida 

Styrelsen beslutar att Sara Ejnell Svensson kontaktar Niklas som uppdaterar hemsidan. 
 

18. Uppföljning Grannsamverkan,  
Styrelsen beslutar att Per Böe tar med svar till nästa möte. 

 
19. Uppföljning om vad som händer i processen kring Hamn vid Sundsstrand. 

Lars-Olof för en dialog med kommunen. Kommunen håller just nu på att svara på 
skrivelsen som länsstyrelsens skickat ut då de gett oss avslag på Hamnansökan. Därför 
är det mycket viktigt att kommunen är påläst om Lars-Olof alternativa förslag på 
hamn.  
Styrelsen beslutar att ge Sara och Lars-Olof i uppdrag att få till ett möte med Mats 
Windmark för att kunna påverka Länsstyrelsens beslut. 

 
20. Uppföljning Spegel vid ”miljöhuset”, 

Styrelsen beslutar att ge David Olsson i uppdrag att beställa spegel lagom till 
städdagen 

 
21. Dator och skrivare till styrelsen? 

Prisexempel från Glenn Josefsson Dator-Lenovo I5 8gb ram och 250 gb ssd-disk, 
windows 10 pro och office licens. Skrivare Lexmark ms811 9000kr Alternativ med 
färgskrivare: Dator som ovan men skrivaren utbytt till Lexmark cs725. 10500. 
Båda är prisvärda men färgalternativet är väldigt prisvärt. Rekommenderat utpris till 
kund är 8000kr för bara skrivaren.  
Styrelsen beslutar att beställa 1st paket med dator och program (till Martin 
sekreterare). Samt att programmet ska vara kompatibelt även till Mac-dator (Per, 
kassör).  

 
22. Uppföljning Sandlådorna, 

Glenn och Per har kollat hur man skulle kunna täcka över sandlådorna men ej kommit 
på en fungerande lösning.  
Styrelsen beslutar att byta sand ofta. 

 
23. Övriga frågor.  

Sara informerar Vägskylt till Kastetvägen 2, 4, 6, 8, 10 ska beställas av Adam hos 
kommunen. Beslut togs på föregående möte. 
 
David har information gällande en uppsamlingsplats för några av Kastetsvägens 
postlådor. Styrelsen lägger informationen till handlingarna och hänvisar till Vita-
husens styrelse i första hand.  
 

 
 

24. Nästa styrelsemöte 
Styrelsen beslutar att nästa styrelsemöte blir 9/10 2018 kl 18:00 
 

25. Ordförande avslutar med att tacka för mötet  
 
 



 
 
 
 

 

 

___________________________ _______________________ 

Sara Ejnell Svensson, ordförande Per Böe, justeringsman 

 

 

___________________________ 

Martin Utberg, sekreterare 

 
 
 
 


